

8D Let's Go Nanning, Guilin, Yangshuo, Longsheng & Liuzhou



EXCLUSIVE

- · Li River Cruise
- · Lijiang Bay Tiangong Cave
- · Elephant Trunk Hill Park A natural emblem of Guilin
- Sun and Moon Twin Towers The world's tallest copper tower



HIGHLIGHTS

- Lijiang Bay: "First bay of Guilin," also called "Nine Villages in the Cave."
- Elephant Trunk Hill: Elephant-shaped hill at the Li River junction.
- · Li River Cruise: World-famous karst landscape.
- · Youzi Bay: Dong ethnic village with stilt houses.
- Clear Mist Over Guilin Sea: Top scenic spot and social media favorite.
- Rongshan Lake: Heart-shaped lake with banyan trees.
- · Buni Terraces: Flower terraces and waterfalls.
- · Huangluo: Village of the world's longest hair.
- Chengyang: Eight scenic villages.
- · Zhengyang Street: Guilin's snack hub.
- Yaobu: Riverside ancient town.
- · ASEAN Center: Major exhibition venue (outlook only).



MEALS

7 Breakfast | 7 Lunch | 5 Dinner



Local 5-star Hotels



















DAY 01 SINGAPORE > NANNING

Gather at Singapore Changi Airport for your flight to Nanning. Upon arrival, you will be greeted by a professional tour guide and taken for dinner.

Accommodation: Rezen Dong Hotel or similar

NANNING - LIPU - YANGSHUO

Breakfast | Lunch | Dinner

- · Lijiang Bay Visit the Tiangong Cave, known as "the Nine Villages in the Cave." The cave features three wonders: first, it is formed by unique geological fault structures, with over 10,000 square meters of flat rock ceiling, which is rare in the world; second, it contains numerous stunning, level, colorful pools formed by underground water erosion, reminiscent of Jiuzhaigou, and is thus praised as "the Nine Villages in the Cave."
- Xianglong Glass Bridge Located within the Lijiang Bay Scenic Area in Lipu, this bridge is over 500 meters long and 200 meters high. The ascent takes about 8 minutes, making it the highest glass bridge in Guangxi. (Includes cable car
- West Street A historic street with over 1,400 years of history, featuring architecture from the Ming and Qing dynasties, it exudes a classical charm. It is famous for its diverse bars, restaurants, and cafes, often referred to as "Foreigners' Street." It has a vibrant artistic atmosphere during the day and a lively nightlife.

Accommodation: Grand Rezen Hotel or similar

DAY 03 YANGSHUO - GUILIN

Breakfast | Lunch | Dinner

- · Elephant Trunk Hill Park Located at the confluence of the Li River and the Peach Blossom River, it is named for its shape, resembling an elephant, and serves as the natural emblem of Guilin. This diverse international tourism area combines beautiful mountains, clear waters, unique caves, and stunning rock formations.
- · Li River Cruise The Li River scenic area in Guilin, located in the eastern part of Guangxi Zhuang Autonomous Region, is one of the largest and most beautiful karst landscape tourism areas in the world. It features the most typical karst formations in northeastern Guangxi, with main attractions including Crown Cave, Huangbu Reflection, and the Fairy Grinding Mill, often referred to as "the hundred-mile Li River, a hundred-mile gallery." (Includes boat cruise)
- Youzi Bay Folk Culture Park Located on the east side of Guiyang Road in Guilin's Liutang Youzi Bay Development Zone, this park offers an ecological sightseeing experience rich in Dong culture. It features traditional wooden stilt houses, covered corridors, and drum towers, which are unique symbols of Dong villages. The construction techniques of Dong wooden architecture were listed as a national intangible cultural heritage in 2006.

Accommodation: Universal International Hotel or similar

DAY 04 GUILIN

Breakfast | Lunch

- Rongshan Lake and the Sun and Moon Twin Towers Stroll along the "Two Rivers and Four Lakes" water system in Guilin, where you can view the Sun and Moon Twin Towers located in Shan Lake (Entry to the towers not included). The Sun Tower is a copper tower, while the Moon Tower is made of glazed tiles. An 18-meter underwater aquarium connects the two towers. The copper tower holds three world records: the tallest copper tower, the tallest copper building, and the tallest underwater tower in the world.
- Guilin's Clear Mist Named for being surrounded by over 200 peaks, the area extends from Guilin to Lingchuan, known as the Guilin Sea. "Qinglan" comes from the famous scenic spot "Guilin's Clear Mist": after rain, the mist appears purple and ethereal, resembling a fairyland.
- Osmanthus Flower Community Spanning over 30 acres, it includes an osmanthus cultural experience center, a themed hotel under osmanthus trees, and an osmanthus cultural garden park.
- Zhengyang Walking Street One of the busiest commercial streets in Guilin, combining leisure, shopping, and entertainment. The street is 666 meters long, symbolizing the traditional Chinese saying "six six harmony."

Accommodation: Universal International Hotel or similar

DAY 05

GUILIN - LONGSHENG - SANJIANG

Breakfast | Lunch | Dinner

- Buni Terraces Located in the northeastern part of Sihui Township. The scenic area ranges from 400 to 1,600 meters in altitude, covering nearly a thousand acres. Main attractions include flower sea terraces, cascading waterfalls, the Sangjiang River, and the customs of ethnic minorities. (Includes cable car)
- Huangluo Yao Village Another significant ethnic group in Longsheng is the Yao people, particularly famous for the "Red Yao Long-Haired Women." Yao women traditionally only cut their hair once in their lives, on their eighteenth birthday.

Accommodation: Sanjiang Dongxiang Hotel or similar

DAY 06 SANJIANG - LIUZHOU

Breakfast | Lunch | Dinner

- Chengyang Eight Villages Comprising eight natural villages, surrounded by lush green mountains and beautiful scenery. Visitors can stroll through traditional villages to enjoy the views, visit famous historical sites like the Chengyang Wind and Rain Bridge, and watch folk performances showcasing Dong culture, making it a great spot for sightseeing and photography.
- Yaobu Ancient Town Located at the foot of Panlong Mountain in Liuzhou, this ancient village covers an area of about 430,000 square meters. It has a long history, witnessing the changes of Liuzhou over a millennium. Yaobu Ancient Town is famous for brick and tile production, with its products transported via the wharf, giving rise to its name "Yaobu." Its celadon kiln once supplied Southeast Asia.
- Ma'anshan Viewing Platform The highest peak in downtown Liuzhou, offering a glass observation deck at the summit for panoramic views of the entire city.

Accommodation: Vienna International Hotel or similar

DAY 07 LIUZHOU - NANNING

Breakfast | Lunch

- ASEAN Convention and Exhibition Center A landmark building in Nanning, it has been the permanent site for the China-ASEAN Expo since 2004. (Outlook only)
- Three Streets and Two Alleys Rich in cultural history, it features the modern and bustling Baisheng Walking Street for shopping and leisure.

Accommodation: Rezen Dong Hotel or similar

DAY 08

NANNING > SINGAPORE

Breakfast | Lunch

- Qingxiu Mountain Visitors can take an electric cart from the West Gate for convenience. The area is quite large, so it may be tiring to walk the entire route; it's recommended to take the electric cart up the mountain and then walk down. (Includes electric cart ride)
- Bid farewell to this beautiful country and head to the airport for your flight home.

REMARKS

- A minimum of 10 people is required for the group departure, and a tour leader will be provided for groups of 20 or more.
- If there are adjustments to the flight schedule or itinerary sequence, the arrangements confirmed by the airline and the local travel agency in China shall prevail.
- 3. LGE Travel is not responsible for compensation if attractions cannot be visited due to weather, natural disasters, government actions, or other uncontrollable factors. Alternative attractions may be arranged as replacements.
- The tour guide will primarily provide explanations in Mandarin unless otherwise specified. Groups on different flights may be combined into one group.
- 5. In case of discrepancies between the Chinese and English itineraries, the Chinese version will take precedence.
- All hotel ratings are based on local standards. Triple rooms in hotels typically provide a folding extra bed, which may have limited conditions; your understanding is appreciated.



8天 南宁桂林阳朔龙胜柳州之旅 Elephant Trunk Hill Park | 象鼻山公园

第一天

新加坡 > 南宁

晚餐

• 齐聚新加坡樟宜机场搭乘航班,前往南宁。抵达后,专业导 游接待前往晚餐。

住宿: 丽呈东谷酒店或同级

第二天

南宁-荔浦-阳朔

- 荔江湾 天宫岩被誉为"洞中九寨"。其三绝: 一是特殊地质结 构形成的平整壮观岩洞,罕见世界;二是洞中七彩池如九寨 沟般美丽。
- 翔龙玻璃桥 位于桂林荔浦荔江湾景区内全长500多米,垂直 高度200多米上山大约需要8分钟是目前广西地区最高的一座 玻璃吊桥。(含缆车索道)
- 是一条有着1400多年历史的老街,保留了桂北明清 风格的建筑,充满古典韵味。这里有各式酒吧、餐厅和咖啡 店,白天文艺,夜晚热闹,被称为"洋人街"。

住宿: 丽呈华庭酒店或同级

第三天

阳朔 - 桂林

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 象鼻山公园 位于桂林市漓江与桃花江汇流处,因山形酷 似一头大象而得名,是桂林市天然城徽。集山青、水秀、洞 奇、石美于一体的多元化国际精品旅游景区。
- 漓江游 桂林市漓江景区位于广西东部,是全球最大的岩溶 山水游览区之一,喀斯特地貌典型。主要景点包括冠岩、黄 布倒影、仙人推磨等,被誉为"百里漓江,百里画廊"。 (含游 船)
- 佑子湾民俗风情园 位于桂林市桂阳公路东侧六塘柚子湾开 发区,是集侗族文化精华的生态观光景区。园内有木制吊脚 楼、风雨长廊和鼓楼,展示侗族独特的村寨风貌。侗族木构 建筑技艺于2006年入选国家级非物质文化遗产。

住宿: 环球国际酒店或同级

第四天

桂林

- 榕杉湖•日月双塔 漫步桂林"两江四湖"水系,可眺望到座落 在杉湖中的【日月双塔】(不登塔),日塔为铜塔,月塔为 琉璃塔。两塔之间以18米长的水下水族馆相连。整座铜塔创 下了三项世界之最——世界上最高的铜塔,世界上最高的铜 质建筑物,世界上最高的水中塔。
- 桂海晴岚 名字源于被200多座山峰环抱,群山从桂林延绵 至灵川海洋乡,称为桂海。晴岚源于有桂林"老八景之首"之称 的"桂岭晴岚":雨后初晴,岚光紫雾,飘缈其间,犹似仙境。
- 桂花公社 占地30多亩,由桂花文化体验馆、桂花树下主题 酒店、桂花文化主题园林公园三个部分组成。
- 正阳步行街 桂林市最繁华的商业街之一,集休闲,购物, 娱乐于一体。(暗合中国民间传统"六六大顺"的说法)

住宿: 环球国际酒店或同级

第五天

桂林 - 龙胜 - 三江

- 布尼梯田 布尼梯田加乌瀑布位于龙胜县泗水乡东北部。景 区海拔400-1600米。总面积近千亩。主要以花海梯田、高山 叠瀑、桑江、少数民族民俗文化为主要景观。 (含缆车)
- 黄落瑶寨 龙胜另一个相当大的民族是瑶族,瑶族女性,绰 号"红瑶长发女",以她们的长发闻名中外。按照惯例,瑶族妇 女一生只在十八岁生日时剪一次头发。

住宿:桐乡国宾馆或同级

第六天

三江 - 柳州

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 程阳八寨 由程阳八个自然村寨组成,周围青山绿树环绕。 景色优美。游客来此可以漫步传统村庄观赏美景,参观程阳 风雨桥等全国闻名的古迹,还可观看具有侗族风情的民俗表 演等,活动丰富,是观光摄影、领略侗族风情的好去处。
- 窑埠古镇 位于柳州市蟠龙山下,是柳州古老的村落之-总建筑面积约43万平米。历史久远,见证过柳州古城的千年 沧桑巨变。窑埠古镇以烧制砖瓦著称,烧制的砖瓦通过码头 被运往各处,得名"窑埠",其青瓷窑,曾销往东南亚。
- 马鞍山观景台 是柳州市中心的高峰,到达山顶后,站上玻 璃观景台,放眼眺望,柳州全城之景尽收眼底。

住宿: 维也纳国际酒店或同级

第七天

柳州 - 南宁

- 东盟会展中心 是南宁的标志性建筑,自2004年起,成为中 国—东盟博览会的永久会址。(外观)
- 三街两巷 具有厚重的人文历史气息,近有百盛步行街尽显 时尚繁华闹市购物休闲。

住宿: 丽呈东谷酒店或同级

第八天

南宁 > 新加坡

早餐 | 午餐

- 位于邕江江畔,坐落着青山、凤凰岭等十几座山 • 青秀山 峦。景区有多个入口,西门为正门,从西门进入可乘坐电瓶 车代步。景区很大,全程游山会比较累,建议可以坐电瓶车 上山,然后再步行下山。(含电瓶车)
- 告别这个美丽的国家, 然后前往机场搭乘航班回家。

备注

- 1. 团体需要最少10人出发, 20人以上有领队。
- 2. 若航班时间及行程顺序有调整,请以航空公司及中国当地接待旅行社确认安排
- 3. 因天气、自然灾害及政府行为等不可抗拒的因素,造成不能完成景点游览,旅 行社不负责赔偿或将以别的景点代替。
- 4. 导游全程会以华语讲解为主,除非另有注明。不同航班的团体可能合并成一
- 5. 中英文行程若出现不符之外,将以华文版本为依据。 6. 所有酒店评级均以当地标准。各地酒店的三人间均提供折叠加床,条件有限, 敬请原谅。